

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Paterculi Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. LIX.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

- pellari Casarem facto eius expediebat, *petendum esse sanguinem*) conuocato senatu, cum iam Dolabella, quem substituturus sibi Casar designauerat consulem, fasces atque insignia corripuisset consularia, velut pacis auctor, liberos suos obsides in Capirolium misit, fidemque descendendi tuto interfectoris Casaris dedit.
- 4 & illud *decreti Atheniensium* celeberrimi exemplum, relatum a Cicerone, *obliuionis prateritarum rerum*, decreto patrum comprobatum est.
- 1 CAP. LIX. Casaris deinde testamentum apertum est, quo C. Octauium, nepotem sororis suæ Iuliæ, adoptabat. de cuius origine,
- 2 etiam si prænitet, pauca dicenda sunt. Fuit C. Octavius, vt non patricia, ita admodum speciosa equestri genitus familia, grauis, sanctus, innocens, diues. Hic prætor inter nobilissimos viros creatus, primo loco, cum ei dignatio Iulia genitam Atiam conciliaffet vxorem, ex eo honore sortitus Macedoniam, appellatusque in ea *imperator*, decedens ad petitionem consularis obiit, prætextato relicto filio. quem C. Casar, maior eius auunculus, educatum apud Philippum vitricum, dilexit vt suum, natumque annos xviii, Hispaniensis militiæ adsecutum se postea comitem habuit, numquam aut alio vltum hospitio, quam suo, aut alio vectum vehiculo: pontificatusque sacerdotio
- 4 puerum honorauit. Et pacatis bellis civilibus, ad